
 

 

Zápis z porady osadního výboru obce Nedvědice ze dne 15.6.2021 

 

Přítomni: Gabriela Procházková, Aleš Novák, Rostislav Novotný- Hanzal  

Na tomto setkání jsme řešili probíhající realizaci víceúčelového a dětského hřiště. 
G.Procházková seznámila kolegy s výsledky schůzky s Pavlem Lintnerem a paní Pernicovou, zástupce 
firmy Bonita, která přijela na osobní schůzku do obce, provedla zaměření pozemku pro realizaci dětského 
hřiště a přislíbila poslat návrh námi vybraných herních prvků. 
 
 
 Body, které jsou nadále k řešení: 
 

1) Zajištění ořezu starých a nebezpečných větví u kostelní zdi  
2) Autobusová zastávka – vyčištění, výmalba uvnitř a venku (poškození vandalem) + výměna střešní 

krytiny  
3) Oprava komunikace  - bude zřejmě řešeno jako celková rekonstrukce průtahu obcí 
4) Výměna dveří u budovy staré školy – v realizaci 
5) Pomník padlých –  odsouhlasena oprava   

 
 
 
Zapsala: G. Procházková 


